
Zápis ze schůze Osadního výboru pro Konopáč 
ze dne 3. 9.  2017

Přítomni: Ing. Bulíček, Čížková Jana, Emerich Malát ml., Nováček Libor, Mgr.
Novotná Alena , Bc. Radil Martin. 

Hosté:  Otakar  Volejník  místostarosta  MÚ,  paní  Böhmová,  Tlapáková,  pan
Kouba, Ing. Novotný. 

Bod 1)
V  součinnosti s architektem města Heřmanův Městec byl odsouhlasen konkrétní
návrh na zakoupení:
• 1 ks lavičky  s opěradlem
• výrobu 1 ks lavičky podél hřiště 
• 1 ks stojanu na kola
• podél  jižní  strany  hřiště  zpevnění  plochy  o  šířce  cca  1,5  metru  

betonovými dlaždicemi o velikosti 50cm x 50 cm, včetně obrubníku.

Návrh na zpevnění plochy bude s investičním odborem MÚ projednávat Ing.
Bulíček.
Zakoupení  mobiliáře  zajistí  ve  spolupráci  s  investičním  odborem  MÚ
předsedkyně OV.

     

Termín : září 2017

Bod 2)
Byly zjištěny závady na multifunkčním hřišti. Při dešti se tvoří rozsáhlé louže na
hrací ploše, voda nemá kam odtékat. Návrh na reklamaci, včetně fotografického
materiálu, bude předán na investiční oddělení MÚ. 

Zodpovídá: předseda OV
Termín : ihned



Bod 3)
Byl projednán návrh na finanční rozpočet Osadního výboru pro rok 2018 ve výši
300  tis.  Kč.  Finančnímu  odboru  MÚ  bude  předložen  podrobný  rozpis
plánovaných  výdajů   po  konzultaci  s  architektem  MÚ  a  s přihlédnutím  na
připravované úpravy veřejného prostoru na Konopáči.

Zodpovídá:  předsedkyně OV
Termín : listopad 2017

Bod 4)
Byla zaznamenána stížnost majitelky pozemku, který sousedí s multifunkčním
hřištěm,  že  na  její  pozemek  padají  herní  míčky,  hráči  se  je  snaží  vyndat  a
dochází k ničení plotu, popřípadě stále zvoní a  požadují navrácení míčku.

Do docházkové knihy (umístěné v bedně u hřiště) byla v listinné podobě vložena
prosba hráčům, aby majitelku příliš neobtěžovali.,
Dle sdělení místostarosty bude zvýšena ochranná síť na té straně hřiště, která
sousedí s výše uvedeným pozemkem.

Diskuze:
Pan Kouba vznesl dotaz, zda-li pokračují jednání s ATC Konopáč. 
V  odpovědi  zaznělo  od  pana  místostarosty,  že  jednání  v  současné  době
nepokračují, není s kým jednat. Pan Starý nekomunikuje, valná hromada nebyla
svolána.

Použité zkratky:
Osadní výbor - Osadní výbor Konopáč 
MÚ - Městský úřad v Heřmanově Městci 
Konopáč – místní část města Heřmanův Městec
předsedkyně OV  - předsedkyně Osadního výboru pro Konopáč

Zapsáno dne 11. 9. 2017
Zapsala: Mgr. Novotná Alena
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